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Dagsorden til pårørenderådsmøde  

Dato: 23 september 2024 

Tid: 16.30 -19.00 

Sted:  Katrinehaven 

Deltagere: Maren Lis - klynge 1, Jonna – klynge2, Anni – klynge 3, Per – klynge 4, Jørgen – klynge 5. 

Ledelse: Lilli-Ane – leder, Carina – Teamleder. 

Afbud:  Bo – Klynge 6 

Ordstyrer: Per 

Referent: Carina 

 

Punkt  Referat 

1. Godkendelse af dagsorden    
  

 Der tilføjes; Fælles borger/pårørendemøde d. 11.9 til 
punkt 2 
 

2. Orientering  
-opfølgning siden sidst  
- div fra sidste referat, pkt. der 
skulle følges op på. 
 - Fælles borger/pårørende 
møde 
 
 

Ingen opfølgning fra sidst 
 
Div. Fra sidste referat: Ingen punkter der skulle følges op 
på.  
 
Jørgen fortæller, at ikke alle var inviteret til borger-
/pårørendemøde d.11.9, hvor der var et punkt om 
tilbagebetaling af servicepakken.  
Både Maren Lis, Jørgen og Per har været i dialog med 
Tine Britt Nielsen som er indkalder til disse møder. Tine 
beklager fejlen, og vil sikre sig, at alle fremover bliver 
indkaldt til møderne. 
 
Pårørenderådet ønsker at punktet vedr. tilbagebetaling af 
servicepakkerne føjes som punkt til kommende møde 
med socialudvalget d. 13.11.24.  Lilli-Ane og Carina deltog 
ikke i drøftelsen af dette punkt. 
 

3. Orientering fra ledelsen v/Lilli 
Ane 
-evt opfølgning sag værgemål 
familieretshuset 
 

Servicepakker/retsag: 
Der er ikke nyt i værgemålssagen vedr. midlertidigt 
værgemål, så der kan indgås kontrakt på servicepakke.  
Lilli-Ane har kontaktet en jurist fra familieretshuset, men 
har endnu ikke fået svar tilbage.  
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Først på året blev der pr. mail af Lilli-Ane udsendt en mail 
til pårørende og værger, hvori der stod at man skulle 
tilkendegive, hvis man på beboers vegne ikke ønskede at 
være en del af servicepakken fremover. Der er ikke 
kommet nogle tilkendegivelser på dette, så Katrinehaven 
regner med, at alle vil være en del af servicepakken og 
når alt det juridiske er på plads, vil servicepakken for 
2024 pålydende 100 kr. pr. måned blive opkrævet med 
tilbagevirkende kraft fra 1. januar 2024. Taksten vil blive 
prisreguleret pr. 01.01.2025 efter forbruget i 2024.  
 
Boligsikring 
Kort drøftelse af hvor ansvaret ligger ift. at søge 
boligsikring til/for beboerne.  
Lilli-Ane vil undersøge om ansvaret ligger ved 
pårørende/værger, socialafdelingen/sagsbehandler eller 
ved botilbuddet.   
 
Nyt nøglesystem  
Alle beboerne får 2 nye nøgler. Der er chip i de nye 
nøgler, og det kan derfor registreres, hvem der har haft 
adgang til lejligheden, hvis døren har været låst. Det 
gælder såvel hoveddøren og terrassedøren.  
 
Den gamle nøgle skal beholdes, da den forsat virker til 
det låste køkkenskab i lejlighederne og postkasserne.  
Nøgleudskiftningen er ikke en udgift for hverken 
beboerne, Katrinehaven eller Ejendom, da pengene hertil 
er søgt hjem fra en pulje v. Viborg kommune - 
Anlægspuljen.  
 
Wellnessrummene i klyngerne 
Der er søgt økonomiske midler hjem til at renovere 
wellnessrummene i klyngerne.  
Der er for nuværende blevet bevilliget til istandsættelse 
af 3 rum i år, og næste år har Katrinehaven fået midler til 
de sidste 3.   
 
Ift. Beklædning på væggene i rummene foreslår Anni, at 
Lilli-Ane kontakter Dorte Deichmann (Viborg Kommune), 
da hun tidligere har indhentet tilbud ift. 
Akustikplader/paneler til Banebo.   
 
Sygefravær 
Sygefraværet er faldet i år og var hen over sommeren på 
3-4 %. Lige nu er den let stigende, hvilket er naturligt jf. 
Årstiden.  
 
Ny beboer på Katrinehaven 
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Der kommer en ny borger på Katrinehaven pr. 01.10.24, 
som flytter ind i klynge 2, men det er klynge 1 der skal 
varetage opgaven. Dette bla. grundet mange 
kørestolsbrugere i klynge 2.  
 

4. Sommerferien -hvordan er det 
gået. 
-aktiviteter 
-andet. 

Sommeren er blevet evalueret på klyngemøderne, og der 

er gennemgående en oplevelse af en rigtig god sommer, 

hvor langt flere har kunne deltage i aktiviteterne, 

eftersom aktiviteterne primært var på Katrinehaven. 

 
  
Klyngerne/medarbejderne oplever følgende: 
  

• Enighed om en gennemgående god sommer  

• Der er forsat ønske om mulighed for mindre ture 
ud af huset som en del af aktivitetskalenderen.  

• Flere beboere har kunne deltage. 

• Der var i få klynger udfordringer ift. dækning af 
vagter ved sygdom.   
 

Ledelsen tager på lederseminar i næste uge, hvor 
sommerferien evalueres.   
Pårørenderådet ønsker at evaluering af sommerferien 
kommer på som et punkt igen til næste 
pårørenderådsmøde. 
 

5. Sommerfesten 7 
september/Jonna 
-evaluering 
  

  
Der var et overskud på +15.000 kr. efter sommerfesten.  
Næste års sommerfest afholdes lørdag d. 6. sep. 2025 
Samme musikere er bestilt til næste år.  
Lions pølsevogn sponsorerede pølser og brød, hvilket var 
en succes. Ligeledes var Luni Smil, dog var der en 
oplevelse af, at hun henvendte sig mest til de dansende 
beboere, samt de deltagende børn.  
 
Der er ønske om at KH sponsorere borde/bænkesæt - 
Jonna undersøger hvad nye koster, og sender tilbuddet til 
Lilli-Ane.  
Katrinehaven vil betale for 6 * borde/bænkesæt.  
Katrinehavens Venner betaler også for 6 sæt.  
 
Teltet er gået i stykker, og det er nu sendt til Polen ift. 
rep. og imprægnering. Opdelingen af betalingen af rep. 
besluttes når regningen kommer.  
 
Øl kan med fordel koste 30 kr. næste år og der skal 
overvejes om der også skal kunne købes mørk øl.  
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6.  Ny Læge aftale styrker det 
nære sundhedsvæsen til gavn 
for patienterne 
 
 

 

Ligesom der i dag er fasttilknyttede læger på plejecentre, 
indfører Aftale25 fast tilknyttede læger på bosteder for 
personer med fysisk eller psykisk handicap. (+ se bilag) 
 
Per vil sætte dette på som et punkt til socialudvalget.  
 
 
 
 

   
Evt.  

 

Årsmøde mandag d. 18.11.24  
 
Kl. 16.30 er der pårørenderådsmøde og efterfølgende 
årsmøde. Undervisningslokalet på Guldblommevej 4 er 
booket. 
 
Mailkorrespondance:  
Fremover bruges funktionen “svar til alle”, når det vedr. 
alle og ikke kun ved udsendelse af referater 
 
Link til Katrinehavens hjemmeside, hvor det bla. er muligt 
at finde tidligere referater: Botilbuddet Katrinehaven - 
Viborg Kommune 
   
Handicap idrætsforeningen har købt en side-by-side 
elcykel 
Den kommer ud på Katrinehaven i det sorte skur. Nøglen 
til skuret kan findes i klynge 5.  
 
For at benytte cyklen, så skal man være medlem af 
handicapforeningen, som koster 1100 kr. årligt. 
 
Når man ønsker at benytte cyklen, skal den bookes ved 
Jørgen pr. SMS, hvorefter Jørgen godkender bookingen.  
  
Der er en sensor på cyklen, så Jørgen kan se, hvis den 
bliver brugt uden at en forud indgået aftale 
Der er mulighed for at spørge efter en medhjælper via 
Jørgen/handicap idrætsforeningen. 
 
Ledelsen formidler dette ud til medarbejdere og beboere. 
 
Markise 
Der er godkendt opsætning af elektrisk markise ved en 
beboers lejl. Det er godkendt af Kent fra ejendom og 
energi. 
 
Følgende er på valg til næstkommende årsmøde d. 
18.11.2024: 
Jørgen, Jonna og Per. 

https://viborg.dk/service-og-selvbetjening/stoette-og-omsorg/bolig-og-botilbud/botilbud-og-bostoette-handicap/katrinehaven/
https://viborg.dk/service-og-selvbetjening/stoette-og-omsorg/bolig-og-botilbud/botilbud-og-bostoette-handicap/katrinehaven/
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